
 

 

 

  

 

 

 

Fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande 

Roland Gustbée (M) angående information på lätt 

svenska 
 
Det är viktigt att alla kan ta del av vårdinformation. Många personer är i behov av 
lättlästa texter med ett förenklat språk för att kunna ta till sig information på ett bra 
sätt. Det kan exempelvis handla om personer med dyslexi, annat modersmål än 
svenska och personer med koncentrationssvårigheter såsom ADHD. 
 
På 1177 Kronoberg finns idag endast ett fåtal artiklar och informationer på lätt 
svenska.1 

 

 
Med anledning av ovanstående vill jag ha svar på följande frågor: 

1. Vilken vårdinformation finns tillgänglig på lätt svenska? 

2. Kommer informationen på lätt svenska på 1177 Kronoberg att utökas? 

 

 

Henrietta Serrate (S) 

2:e vice ordförande i regionstyrelsen 

 

                                                 
1 https://www.1177.se/Kronoberg/Other-languages/Latt-svenska/ (länk hämtad 2019-03-26) 
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